
Protokół Nr I /10 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 30 listopada 2010r. 

 

I Sesja czwartej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się 30 

listopada 2010r. w sali konferencyjnej Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

przy ul. Szkolnej 5B. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1200,  a zakończyły ok. godz. 1600. 

Przewodniczący Rady Powiatu III kadencji Marcin Lesiński przywitał wszystkich zebranych. 

Poinformował, że zgodnie z art. 15 ust. 3 ustawy o samorządzie powiatowym pierwszą sesję 

nowo wybranej rady powiatu zwołuje przewodniczący rady poprzedniej kadencji. 

Następnie poprosił o powstanie i odśpiewanie hymnu państwowego. 

/hymn państwowy/ 

P. Lesiński złożył gratulacje nowo wybranym radnym i życzył owocnych obrad. Następnie 

oddał głos radnemu – seniorowi Wacławowi Jabłońskiemu.  

Ad. 1  

Otwarcie I Sesji Rady Powiatu 

Radny senior – Wacław Jabłoński otworzył obrady I Sesji czwartej kadencji Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim. Przywitał wszystkich radnych oraz zaproszonych gości (lista 

zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 do protokołu, lista obecności – załącznik nr 2) 

Ad. 2  

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Radny - senior stwierdził, że w sesji uczestniczy 16 radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum, przy którym Rada 

może obradować i podejmować prawomocne uchwały (nieobecny był p. Józef Blank). Lista 

obecności radnych stanowi załącznik nr 3. 

Ad. 3  

Wr ęczenie zaświadczeń Powiatowej Komisji Wyborczej 

Zaświadczenia o wyborze na radnego powiatu nowomiejskiego IV kadencji wręczył Sędzia 

Sądu Rejonowego w Nowym Mieście Lubawskim Michał Lasota, pełniący funkcję 

Przewodniczącego Powiatowej Komisji Wyborczej. 
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Ad. 4 

Ślubowanie radnych 

Radny – senior poinformował, że stosownie do postanowień art. 20 ust. 1 ustawy o 

samorządzie powiatowym, radny przed objęciem mandatu składa ślubowanie. Następnie 

poprosił wszystkich o powstanie i odczytał rotę ślubowania: 

"Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, 

strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności 

Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i 

innych praw Rzeczypospolitej Polskiej". 

Poinformował, że ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: "Tak mi dopomóż Bóg". 

Następnie poprosił najmłodszego wiekiem radnego Marcina Bulińskiego o odczytywanie listy 

radnych. Wywołani radni wypowiadali słowo „ślubuję”. Następnie radni złożyli podpisy pod 

rotą ślubowania. Roty ślubowania stanowią załącznik nr 4 (16 sztuk) 

Z sali obrad wyszedł radny Stanisław Czajka. 

Ad. 5 

Powołanie Sekretarza obrad 

Radny – senior zaproponował kandydaturę radnego Andrzeja Andrzejewskiego. Zapytał, kto 

z radnych jest za przyjęciem kandydatury radnego na sekretarza obrad. W głosowaniu wzięło 

udział 15 radnych. „Za” głosowało 14 radnych, radny Andrzejewski wstrzymał się od głosu. 

Ad. 6 

Przyjęcie porządku obrad 

Radny – Senior odczytał porządek obrad zaproponowany przez Przewodniczącego Rady 

Powiatu III kadencji (załącznik nr 5) 

Następnie zapytał czy radni mają uwagi do proponowanego porządku obrad.  

Radna Katarzyna Trzaskalska złożyła wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt. 12 - Podjęcie 

uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Nowomiejskiego. 

Radny – senior poinformował, że wpłynęło do niego oświadczenie p. Józefa Blanka. Radny – 

senior zaproponował, aby do porządku obrad wprowadzić punkt – Przyjęcie informacji o 

rezygnacji z pełnienia mandatu przez Józefa Blanka.  

Radni nie złożyli innych wniosków o zmianę porządku obrad. 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem radnej Trzaskalskiej. Głosowało 15 radnych Za 

zdjęciem punktu 12 z porządku obrad głosowało 11 radnych, 4 radnych wstrzymało się od 

głosu. 
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Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem Radnego – seniora. Głosowało 15 radnych. 

Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia zmienionego porządku obrad. 

Za przyjęciem porządku obrad głosowało 12 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu. 

/dodatkowy punkt wprowadzono w miejsce zdjętego punktu/ 

Ad. 7  

Powołanie komisji skrutacyjnej.  

Radny – senior poinformował, że zgodnie z art. 17 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym 

rada powiatu może powoływać ze swojego grona stałe i doraźne komisje do określonych 

zadań, ustalając przedmiot ich działania oraz skład osobowy. W związku z powyższym, do 

przeprowadzenia wyborów zaplanowanych na dzisiejszą sesję, konieczne jest powołanie 

komisji skrutacyjnej. 

Radny – senior zaproponował, aby powołać 3-osobową komisję skrutacyjną. 

Następnie poprosił o zgłaszanie radnych do pracy w komisji skrutacyjnej.  

Radny Marcin Buliński zaproponował kandydaturę radnego Tomasza Szczepańskiego. 

Radny Szczepański wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej.  

Radny Kazimierz Wiśniewski  zgłosił kandydaturę radnego Adama Głowackiego. 

Radny Głowacki wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

Radna Trzaskalska zaproponowała, aby członkiem komisji został radny Marcin Buliński. 

Radny Buliński wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

Radny – senior odczytał projekt uchwały wraz z ustalonym składem komisji. Następnie 

zapytał, kto z radnych głosuje za podjęciem uchwały w sprawie powołania komisji 

skrutacyjnej. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 

radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu. 

Radny – senior poinformował, że uchwała została podjęta i otrzymuje nr I/1/10 (załącznik nr 

6). 

Przewodniczący zaproponował, aby członkowie komisji wytypowali spośród siebie 

Przewodniczącego. 

Członkowie komisji wybrali na Przewodniczącego radnego Głowackiego. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu 

Radny - senior poinformował, że zgodnie z art. 14 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym, 

rada powiatu wybiera ze swego grona przewodniczącego rady powiatu, bezwzględną 
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większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu 

tajnym. Następnie odczytał projekt uchwały. 

Radny - senior poprosił o zgłaszanie kandydatów na stanowisko Przewodniczącego Rady 

Powiatu oraz krótką ich prezentację. 

Radna Ewa Dembek zgłosiła kandydaturę radnej Zofii Andrzejewskiej. P. Andrzejewska jest 

wieloletnim, zasłużonym samorządowcem. W I pierwszej kadencji pełniła funkcję 

Przewodniczącej Rady Powiatu. 

Radny - senior zapytał czy kandydatka wyraża zgodę na kandydowanie. Kandydatka wyraziła 

wolę kandydowania. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Radny - Senior poprosił członków komisji skrutacyjnej o przygotowanie kart do głosowania i 

zarządził krótką przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący komisji skrutacyjnej rozdał radnym karty do głosowania. 

Radna Andrzejewska poinformowała, że ona nie powinna głosować. Jest wyrok sądu 

administracyjnego w tej sprawie. 

Radny – senior poprosił radcę prawnego Macieja Sikorskiego o zapoznanie z zasadami 

głosowania obowiązującymi przy wyborze przewodniczącego rady.  

Radca poinformował, że zgłoszono jednego kandydata, który wyraził zgodę na 

kandydowanie. Na karcie do głosowania pod nazwiskiem kandydata są trzy pozycje 

oznaczone pustymi kwadratami: „tak”, „nie”  oraz „wstrzymuję się od głosu”, przy których 

należy wstawić znak „x”. U dołu karty znajduje się instrukcja głosowania.  

Radny - senior zapytał czy wszyscy radni otrzymali karty do głosowania opatrzone pieczęcią. 

Wszyscy radni otrzymali karty do głosowania.  

Przystąpiono do głosowania. Radny - senior poprosił radnych o wypełnianie kart i 

podchodzenie do urny w kolejności odczytywanej przez Przewodniczącego komisji 

skrutacyjnej. 

Po głosowaniu Radny - Senior zarządził przerwę na ustalenie wyników głosowania. 

Po przerwie Przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania (załącznik 

nr 7). Koperta z kartami do głosowania – załącznik nr 8. 

Radny - senior stwierdził, że Rada Powiatu dokonała wyboru Przewodniczącego Rady 

Powiatu, powierzając tę funkcję pani Zofii Andrzejewskiej.  

Radny – senior poinformował, że uchwała została podjęta i otrzymuje nr I/2/10 (załącznik nr 

9).  
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Następnie złożył gratulacje nowo wybranej Przewodniczącej i poprosił o prowadzenie 

dalszych obrad. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Zofia Andrzejewska podziękowała radnym za zaufanie. 

Następnie ogłosiła 10 minut przerwy. 

Przewodnicząca wznowiła obrady po przerwie. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady 

Powiatu 

Przewodnicząca poinformowała, że do tej pory był jeden wiceprzewodniczący i w jej opinii 

tak powinno pozostać. Zapytała, czy radni pragną zabrać głos w tej sprawie.   

Radny Grzegorz Dembek powiedział, że w I kadencji był jeden wiceprzewodniczący (radny 

Dembek pełnił tę funkcję). W następnych kadencjach też był tylko jeden 

wiceprzewodniczący. Radny powiedział, że jest to wystarczająca ilość. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Następnie zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia ilości 

wiceprzewodniczących rady powiatu. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr I/3/10 (załącznik nr 

10) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 

Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady 

Powiatu. 

Radny Wacław Jabłoński zgłosił kandydaturę radnego Romualda Koszewskiego. 

Poinformował, że p. Koszewski był radnym dwóch kadencji Rady Miasta. W I kadencji był 

Członkiem Zarządu, w następnej Przewodniczącym Komisji Gospodarczej. Przez wiele lat 

był dyrektorem szkoły podstawowej w Nowym Mieście Lubawskim. Jest działaczem 

sportowym. Obecnie pełni również funkcję Przewodniczącego Komitetu Rozbudowy 

Szpitala.  

Przewodnicząca zapytała czy są inne kandydatury. Innych kandydatur nie było. 

Przewodnicząca zapytała czy kandydat wyraża zgodę na kandydowanie. Kandydat wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

Przewodnicząca poprosiła komisję skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania i 

zarządziła krótką przerwę. Poprosiła radnych o niewychodzenie z sali obrad. 

Po przerwie Przewodniczący komisji skrutacyjnej rozdał karty do głosowania. 
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Przewodnicząca poprosiła radcę prawnego o zapoznanie z zasadami głosowania. 

Radca prawny poinformował, że zasady głosowania są identyczne jak przy wyborze 

przewodniczącego rady. 

Przystąpiono do głosowania. 

Po głosowaniu Przewodnicząca zarządziła przerwę w celu ustalenia wyników głosowania.  

Po przerwie Przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania (załącznik 

nr 11). Koperta z kartami do głosowania – załącznik nr 12. 

Przewodnicząca złożyła gratulacje nowo wybranemu Wiceprzewodniczącemu Rady p. 

Romualdowi Koszewskiemu. Następnie odczytała treść uchwały nr  I/4/10 w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu (załącznik nr 13).  

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Starosty Nowomiejskiego 

Przewodniczący poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Starostę Nowomiejskiego. 

Radny Kazimierz Wiśniewski, w imieniu Komitetu Wyborczego Polskiego Stronnictwa 

Ludowego oraz Komitetu Wyborczego „Ziemia Nowomiejska”, przedstawił kandydatkę na 

Starostę Nowomiejskiego – p. Ewę Dembek. P. Dembek skończyła studia magisterskie na 

Uniwersytecie Mikołaja Kopernika w Toruniu, Wydział Humanistyczny. Pracowała jako 

dyrektor Szkoły Podstawowej w Lipinkach, inspektor ds. kultury w Starostwie Powiatowym 

w Nowym Mieście Lubawskim, a następnie Naczelnik Wydziału Kultury, Sportu, Promocji i 

Rozwoju Starostwa Powiatowego w NML. P. Dembek jest wieloletnim samorządowcem, była 

radną i Wiceprzewodniczącą Sejmiku Wojewódzkiego.  

Przewodnicząca zapytała czy kandydatka wyraża zgodę na kandydowanie. Kandydatka 

wyraziła zgodę. 

Innych kandydatów nie zgłoszono. 

Przewodnicząca poprosiła komisję skrutacyjną o przystąpienie do prac. 

Po przerwie Przewodniczący komisji skrutacyjnej rozdał radnym karty do głosowania. 

Przewodnicząca poprosiła radcę prawnego o zapoznanie z zasadami głosowania.  

Radca poinformował, że wybory na starostę przebiegają według takich samych zasadach jak 

poprzednie wybory na przewodniczącego i wiceprzewodniczącego.  

Przystąpiono do głosowania. 

Po głosowaniu Przewodnicząca zarządziła przerwę w celu ustalenia wyników głosowania. 

Po przerwie Przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania (załącznik 

nr 14). Koperta z kartami do głosowania – załącznik nr 15. 
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P. Starosta podziękowała wszystkim za oddane głosy. Powiedziała, że dzisiejsza sesja nie jest 

łatwa. Również zadanie, które ją czeka, nie jest łatwe, ale spróbuje mu podołać i zrobi 

wszystko dla dobra powiatu. 

Przewodnicząca odczytała treść uchwały nr I/5/10 w sprawie wyboru Starosty 

Nowomiejskiego (załącznik nr 16). 

Wiceprzewodniczący złożył gratulacje p. Ewie Dembek. 

Z sali obrad wyszedł radny Grzegorz Dembek. 

Radny Jan Czapliński poprosił, aby pani Starosta powiedziała kilka słów na swój temat. 

Starosta powiedziała, że radny Wiśniewski w wyczerpujący sposób przedstawił przebieg jej 

pracy zawodowej. Jeżeli chodzi o sytuację rodzinną, p. Dembek jest mężatką, mąż jest 

lekarzem weterynarii. Mają trzy studiujące córki. Rodzinnym miastem p. Dembek jest Nowe 

Miasto Lubawskie. Po ślubie zamieszkała w Lipinkach.  

Ad. 12 

Przyjęcie informacji o rezygnacji z pełnienia mandatu przez Józefa Blanka 

Przewodnicząca odczytała oświadczenie p. Blanka (załącznik nr 17) 

Następnie poprosiła radcę prawnego o wyjaśnienie kwestii wygaśnięcia mandatu p. Blanka. 

Na salę obrad wszedł radny Dembek. 

Radca Prawny Maciej Sikorski poinformował, że wygaśnięcie mandatu, które zapewne będzie 

skutkiem sytuacji, w której znalazł się radny Blank, może nastąpić w trzech okolicznościach: 

- z powodu odmowy złożenia ślubowania (nie zachodzi ta okoliczność), 

- pisemnego zrzeczenia się mandatu radnego (radny złożył stosowne oświadczenie), 

- wyboru na burmistrza miasta (radny Blank został wybrany na Burmistrza Nowego 

Miasta w I turze). 

Radca poinformował, że sytuacja prawna nie jest klarowna. Radny nie przybył na sesję, nie 

składał ślubowania, a zatem trudno mówić o zrzeczeniu się mandatu. Jeżeli chodzi o wybór 

na Burmistrza, nie ogłoszono jeszcze zbiorczych wyników wyborów w Dzienniku Ustaw. 

Ogłoszenie to nastąpi po II turze wyborów. Wówczas Rada będzie mogła podjąć uchwałę w 

sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. Nastąpi wskazanie osoby, która obejmie mandat. 

Następnie Rada podejmie uchwałę w sprawie wstąpienia w mandat radnego.  

Przewodnicząca powiedziała, że bardziej skomplikowaną kwestią jest fakt niewybrania 

wicestarosty. Z wyjaśnień przedstawionych przez radcę wynika, że zarząd nie jest organem, 

skoro nie został wybrany wicestarosta. Stąd wynika potrzeba zwołania kolejnej sesji, tuż po 

ogłoszeniu zbiorczych wyników wyborów. Chodzi o to, aby uzupełnić skład zarządu, żeby 

ten mógł zacząć funkcjonować.  
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Radca prawny poinformował, że zgodnie z obowiązującym Statutem zarząd składa się z 5 

osób. Aby zarząd w pełni się ukonstytuował, musi być wybrany w pełnym składzie. Zgodnie 

z art. 28 ustawy o samorządzie powiatowym zarząd powiatu działa do dnia wyboru nowego 

zarządu. Nowy zarząd będzie mógł się ukonstytuować, kiedy będzie miał 5-osobowy skład.  

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru pozostałych członków Zarządu Powiatu 

Przewodnicząca zapytała ilu członków Zarządu wybiera Rada. 

Radca odpowiedział, że rada wybiera trzech członków zarządu. Ich wybór odbywa się na 

wniosek starosty zwykłą większością głosów (w przeciwieństwie do poprzednich wyborów) 

w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. 

Przewodnicząca poprosiła Starostę o zgłaszanie kandydatów na pozostałych członków 

Zarządu Powiatu. 

Starosta przedstawiła kandydatury radnych: Katarzyny Trzaskalskiej, Wacława Jabłońskiego 

oraz Kazimierza Wiśniewskiego. P. Trzaskalska oraz p. Jabłoński będą sprawować mandat 

radnego powiatu po raz trzeci. P. Wiśniewski jest wieloletnim działaczem samorządowym 

gminy Biskupiec. W dwóch kadencjach pełnił funkcję Przewodniczącego Rady Gminy. 

Starosta wnioskowała o przyjęcie tych kandydatur. 

Przewodnicząca zapytała czy kandydaci wyrażają zgodę na kandydowanie. Wszyscy trzej 

kandydaci wyrazili zgodę. 

Przewodnicząca poprosiła członków komisji skrutacyjnej o przygotowanie kart do 

głosowania. 

Po przerwie Przewodniczący komisji skrutacyjnej rozdał karty do głosowania. 

Przewodnicząca poprosiła radcę prawnego o zapoznanie z zasadami głosowania. 

Radca prawny poinformował, że na jednej karcie do głosowania są trzy nazwiska zgłoszone 

przez Starostę. Przy każdym z nich znajdują się trzy puste kratki. Zasada głosowania jest taka 

sama. Przy każdym nazwisku należy postawić znak „x” przy wybranej odpowiedzi. U dołu 

karty znajduje się instrukcja głosowania.  

Przystąpiono do głosowania. 

Po głosowaniu Przewodnicząca zarządziła przerwę w celu ustalenia wyników głosowania. 

Po przerwie Przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania (załącznik 

nr 18). Koperta z kartami do głosowania – załącznik nr 19.  

Przewodnicząca odczytała treść uchwały nr  I/6/10 w sprawie wyboru pozostałych członków 

Zarządu Powiatu (załącznik nr 20).  
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Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Radca prawny poinformował, że komisja rewizyjna wybierana jest zwykłą większością 

głosów w głosowaniu jawnym. Wybierając komisję, Rada ustala od razu Przewodniczącego, 

Zastępcę Przewodniczącego oraz Sekretarza. Statut nie ogranicza liczebności komisji. 

Minimalna liczba członków wynosi 3 osoby. W statucie jest inne ograniczenie - radny może 

uczestniczyć w pracach maksymalnie dwóch komisji. W skład komisji rewizyjnej nie mogą 

wchodzić Członkowie Zarządu, Przewodniczący i Wiceprzewodniczący Rady. 

Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego komisji. 

Radny Andrzejewski zgłosił kandydaturę radnego Grzegorza Dembka. 

Przewodnicząca zapytała czy kandydat wyraża zgodę na przewodniczenie komisji. Kandydat 

wyraził zgodę. 

Innych kandydatów na funkcję Przewodniczącego komisji nie zgłoszono. 

Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Zastępcy Przewodniczącego komisji. 

Radny Koszewski zgłosił kandydaturę radnego Jana Czaplińskiego. 

Przewodnicząca zapytała czy kandydat wyraża zgodę. Kandydat wyraził zgodę. 

Innych kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego komisji nie zgłoszono. 

Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Sekretarza komisji. 

Radny Buliński zgłosił kandydaturę radnego Adama Głowackiego. 

Przewodnicząca zapytała czy kandydat wyraża zgodę. Kandydat wyraził zgodę. 

Innych kandydatów na funkcję Sekretarza komisji nie zgłoszono. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca 

zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem uchwały. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr 

I/7/10 (załącznik nr 21) podjęto jednogłośnie. 

Przewodnicząca zaproponowała, aby przed przystąpieniem do kolejnego punktu, odbyła się 

przerwa, w trakcie której sporządzona zostanie lista (załącznik nr 22). Każdy z radnych 

będzie mógł  zdeklarować się, do której komisji pragnie przystąpić.  

Radna Danuta Mazurkiewicz zapytała czy radny ma obowiązek pracować w dwóch 

komisjach. 

Radca prawny powiedział, że Statut nie nakłada takiego obowiązku. 

Przewodnicząca dodała, że obowiązku nie ma, ale radny powinien pracować w komisjach. 

Komisje wypracowują wnioski. Byłoby niepoważne, gdyby radni nie chcieli uczestniczyć w 

pracach komisji. Poinformowała, że wpłynął wniosek radnego Czajki (załącznik nr 23). 
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Radny przedłożył pismo, w którym wyraził wolę pracy w Komisji Bezpieczeństwa 

Publicznego. 

Następnie Przewodnicząca ogłosiła krótką przerwę w obradach. 

Przewodnicząca wznowiła obrady po przerwie. 

Po przerwie nieobecni byli radni Dembek i Koszewski. 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetowej 

Przewodnicząca odczytała nazwiska radnych, którzy wyrazili chęć pracy w komisji: Marcin 

Buliński, Kazimierz Wiśniewski, Katarzyna Trzaskalska oraz Romuald Koszewski. 

Zapytała kto z radnych głosuje za tym, aby komisja pracowała w takim składzie. 

Głosowało 13 radnych. Wszyscy głosowali za. 

Na salę obrad weszli radni Dembek i Koszewski. 

Przewodnicząca zaproponowała, aby jeszcze raz przegłosować skład komisji. Odczytała 

projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr I/8/10 (załącznik nr 24) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Polityki 

Społecznej i Ochrony Zdrowia 

Przewodnicząca odczytała nazwiska radnych, którzy wyrazili chęć pracy w komisji: Andrzej 

Andrzejewski, Katarzyna Trzaskalska, Marek Ząbkiewicz, Wacław Jabłoński, Romuald 

Koszewski i Danuta Mazurkiewicz. 

Następnie odczytała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr I/9/10 (załącznik nr 25) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 

Przewodnicząca odczytała nazwiska radnych, którzy wyrazili chęć pracy w komisji: Mirosław 

Galiński, Stanisław Czajka, Andrzej Andrzejewski, Tomasz Szczepański i Grzegorz Dembek. 

Następnie odczytała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr I/10/10 (załącznik nr 26) 

podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska 

i Przyrody 

Przewodnicząca odczytała nazwiska radnych, którzy wyrazili chęć pracy w komisji: Marcin 

Buliński, Jan Czapliński, Adam Głowacki, Danuta Mazurkiewicz, Kazimierz Wiśniewski, 

Marek Ząbkiewicz. 

Następnie odczytała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr I/11/10 (załącznik nr 27) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 19 

Sprawy różne 

Radny Szczepański zapytał czy Rada nie powinna dziś przegłosować kto ma sprawować 

funkcje przewodniczących komisji. 

Radna Trzaskalska powiedziała, że powinno się dziś powołać przewodniczących komisji. 

Radca prawny powiedział, że Rada ustala jedynie strukturę Komisji Rewizyjnej. Jeżeli chodzi 

o pozostałe komisje, to komisje wybierają ze swojego grona przewodniczącego i 

wiceprzewodniczącego. Rada nie podejmuje w tym zakresie uchwał. 

Radny Szczepański powiedział, że chodzi o to, aby komisje dziś to ustaliły i przedstawiły 

informację całej Radzie. 

W trakcie krótkich przerw komisje ustaliły co następuje: 

1. Przewodniczącym Komisji Budżetowej będzie Marcin Buliński. 

2. Przewodniczącym Komisji Bezpieczeństwa Publicznego - Tomasz Szczepański. 

3. Przewodniczącym Komisji Kultury, Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia - Andrzej 

Andrzejewski. 

4. Przewodniczącym Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Przyrody - Adam 

Głowacki. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

Wicestarosta Jan Rochewicz w imieniu Zarządu Powiatu III kadencji złożył gratulacje p. 

Ewie Dembek z okazji wyboru na stanowisko Starosty Nowomiejskiego. Gratulował także 

pozostałym radnym. 

Przewodnicząca zaproponowała, aby ustalić termin następnej sesji. Wyraziła nadzieję, że 

Komisja Budżetowa może już przystąpić do prac związanych z omówieniem i 

zaopiniowaniem zmian w budżecie. 



 12

Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska powiedziała, że na razie nie jest to możliwe, ponieważ 

inicjatywa w kwestii przygotowania propozycji zmian w budżecie należy do Zarządu 

Powiatu. Jeżeli nie ma pełnego składu Zarządu, nie jest możliwe przyjęcie projektu uchwały 

w sprawie zmian w budżecie. Stąd prośba, aby na sesji zwołanej po ogłoszeniu wyników 

wyborów, w pierwszej części uzupełnić skład Zarządu. Następnie w przerwie może odbyć się 

posiedzenie Zarządu, który przyjmie propozycje zmian w budżecie. Po Zarządzie, powinna 

odbyć się druga część sesji, na której mogą uchwalone zmiany w budżecie. Dziś pod koniec 

sesji radni otrzymają projekt budżetu powiatu na 2011r. (wraz z Wieloletnią Planem 

Finansowym) opracowany przez Zarząd III kadencji. P. Skarbnik wnioskowała, aby Rada 

uchwaliła budżet na 2011r. jeszcze w tym roku. 

Radni ustalili, że sesja odbędzie się 9 grudnia o godz. 11. W przerwie odbędzie się 

posiedzenie Zarządu. Po Zarządzie o godz. 13. odbędzie się druga część sesji. 

Ad. 20 

 Zakończenie obrad I Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zamknęła obrady I Sesji Rady Powiatu.     

 

 

       Protokół sporządziła:       Przewodnicząca Rady Powiatu 

        Anna Andrzejczak                 Zofia Andrzejewska 


